
華語文能力測驗 2024 臺灣考區日程表 (適用移工留才久用方案)

正式考試 Formal Test

華測會保留修改、終止及變更考試之權利。SC-TOP reserves the right to modify, terminate and change the tests.

2024 TOCFL Schedule in Taiwan for Long-Term Reten�on of Skilled Foreign Workers Program
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掃描取得更多資訊
Scan to get more informa�on

移工留才久用方案專區
Long-Term Reten�on of Skilled 

Foreign Workers Program

華語文能力測驗臉書粉絲專頁
TOCFL Facebook Fan Page

立即報名！
Registra�on Now!

國家華語測驗推動工作委員會
Steering Commi�ee for the Test Of Proficiency-Huayu

T 886-2-7749-5638          F 886-2-2601-4181          E service@sc-top.org.tw
244014 新北市林口區仁愛路一段 2 號 資訊與教學大樓 B 棟 7 樓 
7F, Building B, Informa�on and Academic Building, No.2, Sec. 1, Ren-ai Rd., Linkou Dist., New Taipei City 244014, Taiwan 

正式考試報名截止後，若有剩餘名額，將開放追加報名
Extended registra�on will be open a�er the official registra�on deadline if there are any remaining seats.

本會策略聯盟的考生享有正式考試報名費之 8 折或 9 折優惠！欲取得優惠碼的考生，先向所屬學校
或公司人員索取優惠碼，再上網報名
Test-takers whose school or company is associated as a strategic alliance member are eligible to receive 
a 10% or 20% discount on the formal test fee. Test-takers may contact the staff in their school or company 
before applying for the test if they would like to get a discount code.
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